
Bestyrelsesmøde den 16.juni 2015 

21. juni 2015 

 
Referat ordinært bestyrelsesmøde i Korsør Lystbådehavn A.m.b.A. 

den 16. juni 2015 kl. 18.30 – 21.30 på havnekontoret. 
 

Deltagere:  
Karl Sigsgaard, Formand 
Viggo Larsen, næstformand og sekretær  
Peter Laursen, formand for havneudvalget 
Kasper Jørgensen, sejlklubrepræsentant 
Kim Jensen, suppleant  
Henrik Olsen, suppleant 
Hans Jørgen Assertoft, havnefoged 
 
Afbud: Lise Brøndtoft, Helle Jakobsen 

 

 
Pkt.1: Orientering 

a. Formand:  
1. Velos har tegnet annonce på vores info-skærm. 

2. Ny refleksrude isættes ved skærmen, så den kan læses i dagslys 

3. Tilbud på førstehjælpskursus fra LOF 

4. Tilbud fra Hjemmeværnet om natsejlads 

5. Orientering om mødet med naboerne 

6. Orientering om mødet med §17 stk. 4 udvalget 

 

b. Kasserer: 

Saldobalance m.m. er udsendt 

 

c. Havnefogeden/havneudvalg: 

1. Status på verserende sager og opgaver 

 

 

Referat pkt. a-b-c 

 

2. Der indhentes tilbud på en refleksfri rude. 

3. Viggo undersøger hvilke muligheder der er i forbindelse med 1.hjælps kursus 

4. Bestyrelsen undersøger muligheden for at lave en aftale med Hjemmeværnet vedr. natsejlads for 

andelshaverne. 

5. Mødet blev afholdt i klublokalet. Der var mødt ca. 15 naboer op til mødet. Der var en god stemning, og 

der var flere gode forslag til forbedring/forskønnelse af lystbådehavnen. 

6. Karl orienterede om mødet, hvor han fik mulighed for, at fremlægge havnens visioner om fremtiden for 

udvalget. 

 

b. Saldobalancen udsendt via mail. Ingen bemærkninger. Der er p.t. 48 andele til salg. 

 

c. Kloaktank står for snarlig renovering. Peter tager action på sagen. 

 

 Peter foreslog at man overvejede en reform af mandagsarbejdet. Emnet tages med på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Den ene af bænkene for enden af bro 1 er genetableret og den anden er på vej. 
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Pkt. 2: Evaluering af Åben Havn den 30. maj (VL) 
Herunder stillingtagen til et tilsvarende arrangement næste år. 
 

Referat 
Det er arbejdsgruppens opfattelse, at Åben Havn var en god dag. Der var mange 
besøgende dagen igennem. Der var livlig aktivitet i vandet ud for slæbestedet, hvor 
børnene hyggede sig med bl.a. kajaksejlads. Udstillere og deltagende klubber har overfor 
arbejdsgruppen udtrykt tilfredshed med dagen. Det er bestyrelsens opfattelse, at der skal 
afholdes Åben Havn næste år. 

 

 
Pkt.3: Videre arbejde i Havnenetværk (KS) 
Den 9. juni holdt netværket det afsluttende møde inden for den afsatte bevillingsramme. 
Endvidere drøftedes fremtiden for samarbejdet. 
Bestyrelsen må drøfte, hvilke muligheder vi ser i fremtiden for netværket. 
 

Referat 
Karl orienterede om seneste møde i Havnenetværket. Havnenetværket har udgivet en 
folder med orientering om aktiviteter i løbet af sommeren. Det er bestyrelsens opfattelse, 
at havnen fortsat skal være repræsenteret i Havnenetværket. 

Referat fra mødet er sendt til bestyrelsen. 

 

 
 Pkt. 4: Status på havneafgift på kommunale pladser (KS) 
Der lægges op til en politisk drøftelse i Kultur- og fritidsudvalget på dets næste møde. Vi 
har forfulgt vores beslutning og sendt opkrævning på havneafgift til forvaltningen. 
 

Referat  
Karl orienterede om, at Slagelse Kommune fortsat ikke har taget stilling til hvordan de 
skal forholde sig til problematikken vedr. havneafgift i forbindelse med de kommunale 
pladser. Spørgsmålet tages med på næste møde i Kultur- og fritidsudvalget..  

 

 
Pkt. 5: Badebroen 
Kommunen vil tilsyneladende ikke finansiere en reparation af deres bro eller indkøb af 
en ny. Vi har bedt Produktionshøjskolen om et tilbud på reparation af broen.  
 

Referat  
Der er p.t. ikke kommet tilbud fra Produktionshøjskolen vedr. reparation af badebroen. 
Det er bestyrelsens opfattelse, at der skal være en badebro i forbindelse med 
lystbådehavnen. Der arbejdes med hvilke muligheder der er i forbindelse med 
vedligeholdelse af den eksisterende badebro. 

 
Pkt. 6: Personalesag (lukket punkt) 
 

 



Bestyrelsesmøde den 16.juni 2015 

Referat 
 

 
 

 

Pkt. 7: Evt.  

Referat  
 

Kasper orienterede om, at han havde lavet en aftale med Campingcenteret om tjek af gas installationer på 

bådene. Nærmere info kommer senere. 

 

 
 
/Referent Viggo Larsen 
 
 

 
Karl Sigsgaard  Lise Brøndtoft  Viggo Larsen 
 
 
Peter Laursen  Henrik Olsen  Kim Jensen 
  
 
Helle Jakobsen   


